
VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR SMC-KRON0BERG 2007-2008 
Årsmöte hölls 071007 traditionsenligt i Hjorts MC´s klubbstuga, i Hjortsberga. 
 

SMC-KRONOBERG. 
Styrelsen har haft 7st styrelsemöten under verksamhetsåret. 
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SMC-KLUBBAR I KRONOBERG. 
Länet har 11st SMC anslutna klubbar som rapporterat sig till Riks. 
 

Tullgarns Mcc  Darkwood´s Mc 
Fladderbikes  Mck Gränsridarna 
Hermans Hedningar LMCK Hjorts Mck 
Nottebäcks Mck  Mck Röde Orm  
Mcc S:t Christopher  Markaryds Mck 
FMCK Kronoberg 
 

KURSER. 
Sollentuna storkurshelg: 
Roger Hultenius, Björn Jakobsson, Kaj Viljakainen och Anders Hovelius. 
 

INSTRUKTÖRER. 
Instruktörerna har haft ett fortbildningstillfälle för egen förkovring. 

 
DISTRIKTSORDFÖRANDEMÖTE. 
Ordförande Roger Hultenius har under verksamhetsåret deltagit på 2 ordförande 
konferenser . 
 

KRONOBAJKEN. 
Länets egen tidning har getts ut en gång under året, till våra då ca 1200 
huvudmedlemmar. 
 

 
FORTBILDNING. 



I år har vi haft ett fortbildningstillfälle genofört av våra instruktörer, på Uråsa 080511. 
 

MC UPPVISNING PÅ SAMARKAND.... 
Även i år visade vi upp oss på parkeringen, Samarkand. Datumet för detta var 080427. 
 

SJÖN RUNT 
080606 genomförde vi Sjön runt. Det kom 75st som körde den långa men härliga rundan 
med avslutning vid Hjort´s Mc stuga. Där bjöds på gillning och fika. 
 

SLUTORD. 
Styrelsen har med denna redogörelse gett en övergripande sammanfattning av 
verksamheten i SMC Kronoberg 2007-2008. Medlemsantalet har under året inte tagit 
riktigt den positiva vändning vi hoppades på. Även viljan att aktivt ta en del i arbetet i 
distriktet har sjunkigt till en nivå som väcker många frågor om framtiden för distriktet. 
Anledningen till detta står nog att finna i en kombination av olika orsaker. Styrelsen vill 
rikta ett stort tack till samtliga som deltagit på våra aktiviteter. Vi har ju alla ett 
gemensamt intresse i hojåkandet och utan SMC vore nog våran hobby betydligt 
begränsad. Styrelsen vill tacka för förtroendet som visats oss under 2007-2008 och 
hoppas nya styrelsen får fortsatt samma förtroende. 
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